
                                                   PROTOKÓŁ   nr LVI/10
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 11 października
2010 roku.

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Barczewie.

Godzina rozpoczęcia obrad: 14:00

W obradach udział wzięło 14 radnych – zgodnie z załączoną listą obecności.

Nieobecny: radny pan Sebastian Więcławik 

Do punktu 1.

Obrady sesji otworzył pan Bogusław Matłoka – Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Barczewie.

Pan Matłoka stwierdził, na podstawie listy obecności, prawomocność obrad LVI/10
sesji.

Pan B.Matłoka przedstawił porządek obrad:

2.Zmiana budżetu Gminy Barczewo na 2010r;
3.Zamknięcie obrad LVI/10 sesji Rady;

Do punktu 2.

Burmistrz Lech Jan Nitkowski – Pan Jakub Żywicki złożył wniosek na program
Innowacyjna e-Gmina. Poddano nasz wniosek ocenie, otrzymaliśmy 75% punktów.
Aby realizować ten projekt musi być ujęty w budżecie Gminy. Wyjeżdżam
do Starych Jabłonek wraz z panią Skarbnik, aby podpisać umowę dotyczącą
zagospodarowania przestrzennego – place zabaw, tereny zielone. Przyznano nam
pieniądze na ten cel. Poddajemy ocenie  projekt przebudowy drogi gminnej
na ulicy Granicznej. Centrum Zasobów Ludzkich poinformowało, że został
zakończony program Rewitalizacji Społecznej. 

Skarbnik Dorota Kondratowicz – przedstawiła zmianę budżetu Gminy Barczewo
na 2011 rok. Mamy wyznaczony termin przez Urząd Marszałkowski, aby złożyć
dokumenty do projektu e-Gmina. Zwiększono wydatki na ten cel. Pozytywnie został
rozpatrzony wniosek  na zagospodarowanie planu przestrzennego. 

Pan Jakub Żywicki – Na ten projekt potrzebujemy swoich środków. Całość projektu
finalnego w 2011 roku obejmuje zakup kilku programów komputerowych dla
mieszkańców Gminy. Są to programy dotyczące pomocy społecznej, podatkowej,
finansowej. Umożliwimy mieszkańcom sprawniejsze i łatwiejsze załatwianie spraw.

 



W tym projekcie uczestniczy 5 Gmin w Województwie. 

Pani Elżbieta Zacharewicz – które Gminy mają ten program i jak to wygląda?

Pan Jakub Żywicki – Gmina Olecko otrzymała ten program. Obywatel może przesłać
na skrzynkę  urzędową podanie, wniosek itp. Kolejnym modułem jest Rada Miejska
online, sesje będą dostępne dla mieszkańców. Będzie zainstalowany portal miejski. 

Pan Piotr Mostek – dojdzie dość dużo obowiązków dla jednego informatyka,
czy będzie dodatkowe zatrudnienie?

Pan Jakub Żywicki – program nie przewiduje zatrudnienia, pracownicy będą
przeszkoleni do tego programu. Miesięczne profesjonalne szkolenia będą
dla pracowników. 

Pan Bogusław Matłoka – proszę o przedstawienie opinii Komisji Finansów
Publicznych. 

Pan Jan Suliński – Komisja Finansów Publicznych wydała pozytywną opinię. 

Uchwała przyjęta jednogłośnie ( 14 głosów ).

Rada Miejska jednogłośnie podjęła Uchwałę nr LVI/419/10 w sprawie zmiany
budżetu Gminy na 2010 rok. 

Do punktu 3. 

Pan Bogusław Matłoka - W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam 
LVI sesję Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokołowała                                                                  Przewodniczący 
Magdalena Łaniewska                                            Rady Miejskiej w Barczewie
                           
                                                                                       Bogusław Matłoka 
                                                          

 


